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BOROTÍNSKÝ ZPRAVODAJ 
LÉTO 2024 

č. 173 
vydává jako čtvrtletník městys Borotín č. p. 57, tel.: 381 285 815 

 

 
 

 

KALENDÁŘ AKCÍ 
 

Červen 

    22. 6. 2024     Hrají Babouci | Spolkový dům Borotín 

    22. 6. 2024     Hry bez hranic | Červený Újezd 
 

Červenec 

    17. 7. 2024     Nejstarší řemeslo | divadlo | Barokní dvůr Borotín 
 

Srpen 

      2. 8. 2024     Růžové svatby | divadlo | Barokní dvůr Borotín 

         3.-4. 8. 2024     Setkání Borotínů | návštěva z Borotína u Boskovic u nás 

      3. 8. 2024     120. výročí SDH Pikov 

       9.-11. 8. 2024     Víkend s hvězdami | Barokní dvůr Borotín 

    11. 8. 2024     Nezmaři & Bárka | Barokní dvůr Borotín 
 

U připravovaných akcí může dojít ke změnám termínů, místa konání či programu, sledujte proto  

aktuální informace na plakátech a webových stránkách obce. Děkujeme. 
 

 

 

 

SETKÁNÍ BOROTÍNŮ 
2024 

 

Vážení a milí spoluobčané, 
  v rámci našich tradičních setkávání přivítáme letos  

u nás v Borotíně ve dnech  
3. – 4. srpna 2024 přátele z Borotína u Boskovic. 

 

Během jejich pobytu společně navštívíme mimo jiné oslavy 120. výročí založení 
Sboru dobrovolných hasičů v Pikově, kde nás čekají netradiční sportovní klání  

i příjemné posezení. 
 

Rádi bychom Vás pozvali k přípravě společného setkání. 
 

Spoluobčany, kteří se mohou zhostit role ubytovatelů moravských hostů, prosíme, 
aby nás kontaktovali na radnici. 

 

Děkujeme za spolupráci!                                                                                   
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ŠKOLA v pohybu, aneb pořád se něco děje.  

Že se ve škole učíme číst, psát, počítat, angličtinu, přírodní vědy, historii  a všechny 
možné výchovy, to ví asi každý. Navíc k tomu všemu můžeme společně lovit zážitky 
z různých společných akcí. Druhé pololetí bylo ve znamení různých výletů za 

dobrodružstvím. Těžko říci, který byl nejlepší. Posuďte sami a podívejte se na malou fotogalerii 
našich výletů za poznáním. Další fotky i informace můžete získat hlavně od dětí a pak taky máme 
web, facebook a instagram. 

Velká putování začala výletem za velkou louži. Do Anglie vyrazili žáci 2. stupně společně 

se spolužáky z Chýnova.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Sedmáci a čtvrťáci vyrazili na školní výlet 

do Trocnova se zastávkou v Třeboni.  

Jeden autobus a spousta zážitků. 
A že pršelo? Nejsme z cukru!!!  
 

Na fotografii žáci 7. A 
    
                                                                                          
 
 

 

„Ukliďme svět“ je akce, při které se snažíme dostat 

odpadky z přírody tam, kam patří. Do košů, popelnic 
a kontejnerů. Pravidelně v dubnu vyrazí všichni žáci 
školy a seberou, co se dá. Někdy je zajímavé pozorovat, 
jak se zlobí nad tím, jak ostatní dělají nepořádek. Při 
pravidelných týdenních úklidech v okolí školy a v centru 
obce pak občas poznají i některé své odpadky.  
 
 

Na fotografii jsou žáci 8. A se svými úlovky od hradu. 
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Tento výlet nebyl mimo 
školu, ale tak trochu mimo 
zavedené pořádky. Role 
učitelů převzala děvčata z 8.A 
a vyzkoušela si, jaké to je, 
zaujmout a učit páťáky. 
 

Vzájemné učení lze 

v osmičce vidět často. 
 

 

 
 

 
Borotínští tygři – ti jsou na cestách skoro pořád. Proto jsme jim rádi fandili na dvou turnajích 

O Pohár Borotína U11 a U13. A obě dvě neděle to cinkalo. Gratulujeme!!! 

    
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jedlá zahrada 

V ekologickém centru 
Semenec u Týna 
nad Vltavou byli prvňáci 
společně s druháky. 
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Mezi šesťáky se na výletě v Českých 
Budějovicích připletli „nějací divní 

lidé“. Do planetária ani 

na Černou věž už s nimi ale nešli. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Žáci 1. B zakončili své celoroční putování za Boromírem společnou zmrzlinou. Byla zasloužená. 

Klíče k pokladu nakonec našli až na táborském náměstí 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Víte, kde jsou Odlochovice?  

A víte, že tam je ústav sociální péče, 
ve kterém  žije spousta zajímavých 
lidí? Naši čtvrťáci a páťáci s nimi 
kamarádí! Zajeli za nimi, zahráli jim 
divadlo, společně si zazpívali. A to 
pohoštění, to jim opravdu můžete 
závidět.  
Na autobus, který děti do Odlochovic 
dovezl, si vydělali na velikonočním 
jarmarku. Klobouk dolů.  
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Proč jezdíme do Prahy? Protože v Praze je blaze … 
 

A mají tam spoustu divadel. Na muzikál 

TARZAN vyrazili žáci prvního stupně.  
 

 
MASO v Praze? To je matematická soutěž 

družstev. Celostátní kolo. 
Od nás byly 2 čtyřčlenné týmy. Mezi řadou dalších 
soutěžících, kteří byli převážně z matematických 
tříd nebo víceletých gymnázií, obstáli se ctí. 

A za odměnu odpoledne HURÁ na hokej.  
 
 
 
 
 
30 vstupenek bylo fakt málo. Proto jsme vybrali žáky, kteří ve škole pracují nad rámec povinností, 

zúčastnili se některé z vědomostních soutěží a olympiád. O2 aréna a zápas DEN:NOR MS 2024 

v základní skupině.  
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Jak se během pár minut 
mohou změnit naši  
deváťáci? Jako chameleoni! 
Tajemství, kde schovávali 
to krásné oblečení, nejspíš 
zůstane neodhaleno.  
Po celodenním výletě 
v Praze se z deváťáckých 
kukel vylíhlo hejno motýlů.  

Celé to způsobili Naši 
furianti z Národního 

divadla. 
  
Děkuji za důstojnou 
reprezentaci školy a rodičů. 
 
 

 
 
A to jsou taky oni.  
Tentokrát na posledním 
společném výletě 
s přespáním 

ve Hvožďanech 

u Bechyně. 
2 dny plné dobrodružství 
a společných zážitků. 
 
 
 
 

 
Spolupráce mezi jednotlivými třídami je u nás samozřejmostí. A když se nám něco daří, umíme se 

pochlubit. Žáci 4. A předvedli své představení 12 měsíčků nejen na setkání seniorů ve spolkovém 

domě, ale také svým kamarádům ze školky a první a druhé třídy.  
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A na závěr malé sportovně kulturní okénko. 

Lekli jste se, že tu zatím chybí naši třeťáci? Rozhodně 
to není proto, že by nikam necestovali.  
Kluci a holky ze 3. A se už od září mohou na svět dívat 
z ptačí perspektivy. A baví je to moc.  
Podle slov jejich tělocvikáře se všichni zlepšili  
ve šplhu.  
Jejich nadhled jsme mohli obdivovat třeba  
na velikonoční výstavě. Větší kraslice a obrazy neměl 
nikdo. 
Za utržené penízky se vydali…… do Národního muzea 
v Praze. 
 

 

 
 
 

A to zdaleka není všechno. Sledujte naše stránky a 
ptejte se dětí.  
Jejich vyprávění jsou nej. 
 
 

 

 
 

Pokud nás chcete vidět v akci všechny 
najednou, máte šanci! 

 
 
 

Ve středu 26. 6. 2024 se od 16,00 hod. uskuteční na Barokním dvoře Borotín 

Školní akademie pod širým nebem 
Jste srdečně zváni. Vstupné je dobrovolné. Těšíme se na setkání s vámi všemi. 

 
Za všechny děti a zaměstnance děkuji za přízeň a podporu a přeji všem krásné léto. 

Mgr. Lenka Pípalová, ředitelka školy 

 
 
 
 

 

OTEVÍRACÍ DOBA KNIHOVNY 

 KNIHOVNA v přízemí borotínské radnice je otevřena každou středu od 14:00 do 17:00 hodin. 

 Registrace a výpůjčky jsou zdarma.  
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DEN DĚTÍ letos ve westernovém stylu 

     V neděli 2. června se Velké hřiště u Buzína proměnilo ve westernové městečko Borotín City. Mohli 
jste zde vidět zlatokopy, kovboje s koňmi, country tanečníky i bandity. Nechyběl saloon                               
a samozřejmě ani šerif. A co víc - ve městečku fungovala banka s vlastní měnou - Bolary, za které si 
děti kupovaly zmrzlinu a dobroty v krámku U Mary Lou. 
     Děti si mohly vyzkoušet nejrůznější dovednosti 

divokého Západu - jízdu na koni, házení lasem, střelbu, 

přehánění dobytka i stavění ohrady. Přiváděly také 

vodu do napajedel. S velkým zaujetím rýžovaly zlato, jež 

pak od nich vykoupil pan bankéř za Bolary. Během 

celého odpoledne děti hledaly medvěda banditu,           

na kterého byla vypsána zvláštní odměna. Zakusily také 

něco zábavy divokého Západu: házely podkovou nebo si 

zatančily country taneček. Děti se také staly svědky 

bankovní loupeže, ovšem ukázalo se, že šerif je muž na 

svém místě.  

      Velmi krásným a zajímavým zpestřením dětského 

dne byla ukázka dravců. 

     Výhled proměnlivého počasí vypadal ráno, když jsme 

městečko chystali, velmi optimisticky. Nakonec nám 

však odpoledne počasí úplně nepřálo a museli jsme 

přečkat menší i větší dešťové přeháňky. Ovšem kovbojský klobouk dolů, děti i rodiče to nesli 

statečně, se sportovním duchem a zvládli to skvěle. S počasím zkrátka nic nenaděláme. Jsme moc 

rádi, že si i přesto bohatý program děti užily. V městečku Borotín City se letos sešlo na devadesát 

dětí s rodiči a prarodiči. 

     Velké poděkování patří všem nadšencům, dobrovolníkům, rodičům, žákům základní školy                   

i borotínským hasičům a členkám Osvětové besedy, kteří nám s přípravami a programem pomáhali. 

Bez jejich přispění by se takto rozsáhlá a výpravná akce nemohla uskutečnit. Děkujeme také městysi 

Borotín za finanční podporu a významnou pomoc. 

 Za organizátory Markéta Čapková 
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Zřícenina hradu Borotín ožila dětským muzikálovým představením Ať žijí duchové 

Borotínští ochotníci a dětská část souboru připravili dětské představení Ať žijí duchové, které mělo 
premiéru v říjnu loňského roku. Letos v červnu se na zřícenině hradu hrálo ve dvou reprízách 1. a 16. 
června. Z úspěšného představení a diváckého ohlasu máme velkou radost! Rádi bychom poděkovali 
majitelům hradu, že nám umožnili v tak krásných autentických kulisách hrát. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OSVĚTOVÁ BESEDA informuje 

Přešlo jaro. To pro členky osvětové 
besedy a ochotníky bylo zase plné 
akcí.  
S divadelní hrou Postel pro anděla 
jsme uspěli jak v Borotíně, tak               
v okolních vesnicích, a byli jsme             
s touto komedií pozváni také do 
městyse Stádlec.  
Musím říct, že na všech 
představeních nebyly úplně plné 
sály, ale hra se líbila a lidé se s námi 
dobře bavili. /Po té koronavirové 
pauze se totiž s různými akcemi 
roztrhl pytel a tak není divu, že všude 
plno být nemůže./ 
S druhou hrou Ať žijí duchové 
vystupovali ochotníci se svými dětmi a vnoučaty ve zřícenině našeho hradu dne 1. června. A i když 
hrozil déšť a bouřky, bylo venkovní hlediště plné. 
Pro Setkání seniorů secvičili ochotníci krátké „taneční“ vystoupení na písničku od Šlapeta. S komedií 
Postel pro anděla jsme také zpestřili oslavu dvaceti let Místní akční skupiny Krajina srdce, která 
proběhla na barokním dvoře 8. června. 
Stále více je k naší radosti využívaný spolkový dům, který má osvětová beseda ve správě. Klubovnu 
pronajímáme na oslavy narozenin, máme tu schůze, páteční dámské posezení, děti čtené zkoušky 
na divadlo, částečně se tu připravoval i den dětí, dále jsme poskytly klubovnu i místnost za výčepem 
na přespání skupině třiceti dětí, půjčili jsme židle z klubovny pro svatební hostinu..... 
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Na sále měli hasiči pouťovou zábavu, v květnu tu proběhlo setkání seniorů, koncem května byl sál 
pronajat devadesáti trampům /někteří mají k Borotínu blízký vztah/, kteří tu slavili narozeniny . Těm 
jsme pomáhali i s výčepem a s úklidem. Teď nás čeká taneční zábava pro milovníky kapely Babouci.  
Nejnáročnější je úklid prostor a stále je v budově hodně věcí nedodělaných nebo rozbitých či 
nefungujících. Úklid po obecních akcích zajišťuje osvětová beseda zdarma, pokud má někdo prostory 
pronajaty a nechce po sobě uklidit, musí to zaplatit. 
Celý květen byl i při tomto provozu pro nás ještě ve znamení úklidu půdy. Každou středu jsme se 
sešli na podvečerní úklid. Konečně máme půdní vestavbu - kostymérnu hotovou, v ní na tyčích 
zavěšeno asi 500 kostýmů a vytvořen úložný prostor pro dekorace a kulisy. Lidé si začali od nás               
i kostýmy půjčovat, takže teď budeme muset vymyslet nějaká pravidla pro zapůjčení, abychom            
o kostýmy nepřišli.  
Děkujeme za slova uznání našim členkám a ochotníkům, jaká se nám dostala při setkání seniorů, 
setkání trampů i při slavnosti MAS Krajina srdce. 
A já se s velkým díkem připojuji. Není v dnešní době obvyklé dělat tolik práce pro spolek i obec.  
A členky i ochotníci z osvětové besedy ukazují, že to jde.  

Milena Peterková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

22.06.2024 

v 19:00 hodin 

v sále Spolkového 

domu Borotín,  

vstupné 250,-Kč 

Pořádá Osvětová 
beseda Borotín,z.s. 
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CO NOVÉHO V BOROTÍNSKÝCH SOCIÁLNÍCH SLUŽBÁCH 

V září roku 2019 byla zřízena obcí 

Borotín příspěvková organizace 

Sociální služby městyse Borotín, 

která byla financována z příspěvku 

zřizovatele a z projektu OPZ ve 

spolupráci s MAS Krajina srdce z.s. 

Jedná se o projekt terénní 

pečovatelské služby, díky němuž 

mohou mnozí senioři zůstat doma 

v prostředí, které je jim blízké.  

V roce 2023 jsme pečovaly 2.220 

hodin, a to o celkem 40 klientů. 

V rámci péče jsme najeli více než 

32.000 km. Vzhledem ke stále 

vzrůstajícímu zájmu o pečovatelskou službu a díky podpoře obce Borotín, Jihočeského kraje, 

Ministerstva práce a sociálních věcí a MAS Krajina srdce z.s. jsme rozšířili náš tým. V květnu k nám 

nastoupily dvě nové zaměstnankyně – Olga Dušková z Nadějkova a Kristýna Fořtová z Makova, které 

tak doplnily současné zkušené pečovatelky Jitku Tejnorovou a Hanu Černou.  

Naše služba sídlí na Zdravotním středisku na adrese Borotín 43 a to v čase od 7 do 16 hodin. 

Můžete se na nás obrátit v případě, že pečujete o svého rodinného příslušníka, jehož soběstačnost 

je ztížena z důvodu zhoršené pohyblivosti (například z důvodu stáří), zhoršené psychické či fyzické 

orientace, dlouhodobého onemocnění a podobně. Rádi vám poradíme ohledně péče, příspěvku na 

péči nebo dalších sociálních služeb. Klientům pečovatelské služby v případě potřeby zapůjčujeme 

kompenzační pomůcky (chodítka, vozík, elektrické polohovací lůžko atd.). Obracet se můžete na 

naši sociální pracovnici Evu Špallovou (na fotografii vlevo) – telefonní číslo: 725 088 010.  

Těšíme se na vaši návštěvu. 

Pavla Janková Kohelová, ředitelka 

 
 
 
 

 
Léčebné masáže, regenerace a uvolňovací techniky 
ve Zdravotním středisku 1. patro.  
 
Kosmetika a oleje od Saloos, Atok, Pleva, Schupp, 
Cosimed+. Vlastní výroba léčebných mastí a tinktur, 
kvalitní přírodní oleje a kosmetika.  
 
Těším se na Vaší návštěvu.  

Alena Švecová Dis. 
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BAROKNÍ DVŮR Borotín 
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PŘÁNÍ K NAROZENINÁM… 

Dne 18. června 2024 oslavil životní výročí ing. Antonín Brož, 
dlouholetý starosta Městyse Borotín. Úctyhodných 37 let, tedy 
více než polovinu svého života, prožil na borotínské radnici. Práci 
pro rodnou obec zasvětil takřka celý svůj život a výčet jeho zásluh 
by byl dlouhý… 
Děkuji za léta náročné, ale dobré spolupráce a přeji mu do dalších 
let hodně zdraví, zasloužený odpočinek s rodinou, pejsky a flintou. 

Jana Čermáková 

 
„Ve stáří není lepší útěchy než to, že jsme celou sílu svého 
mládí vtělili do díla, které nestárne s námi“  
                                                         Arthur Schopenhauer 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



15 

 

BASKETBAL 

Tygři Borotín 
Letošní úspěšná sezóna pomalu končí. Dosáhli jsme v ní mnoha úspěchů a to nejen výsledkově,         
ale i posunutím klubu na vyšší úroveň. 

Kategorie mladších:  
Letos vyhráli všechny soutěže ve kterých nastupovali - Šmoulinku, Nadregionální soutěž, Turnaj          
O pohár Borotína. Prezentovali se výbornou kolektivní hrou. Přesto, že je v mužstvu několik velkých 
individualit, tak důležitým faktorem byl hlavně kolektiv. Za celou sezónu prohráli pouze 3 zápasy. 
Opět jsme zajistili účast na příští rok do jr. NBA.   

Kategorie starších: 
I tady máme za sebou velmi úspěšnou sezónu. Jsme mistři Jihočeského kraje, vyhráli jsme 
nadregionální soutěž a ve finále turnaje O pohár Borotína jsme skončili druzí za Basketbalovou 
akademií Radotín. V celostátní jr. NBA jsme obsadili 9. místo v České republice.  

Kromě úžasných výsledků jsme posunuli i prestiž našeho klubu. Máme velkou reklamu na našem 
autobuse, rodiče a fanoušci mají samolepky na autech a fanklubová trička. Naše turnaje letos 
navštívili například senátor pan Marek Slabý a hejtman Jihočeského kraje pan Martin Kuba. Přijal 
nás jako hosty starosta města Nové Hrady. Nejvíce vděční jsou trenéři za úžasnou spolupráci                   
s většinou rodičů, kteří ochotně pomáhají např. formou pečení a prodávání.  
S úspěchem, ale vždy přicházejí i méně příjemné věci jako například závist a jiné nepříjemnosti, s tím 
si ale se svou základnou podporovatelů naštěstí nemusíme dělat hlavu.  

Všechny nás teď čeká zasloužený odpočinek a všem, kteří nás podporují, přejeme krásné léto.            
Na hráče se těšíme na konci léta na soustředění.  

 
Trenéři Anna a Ladislav Zrůstovi 
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SDH Pikov 

Okrsková soutěž v Červeném Záhoří  25. 5. 2024 
Tradiční okrsková soutěž v požárním sportu pro okrsky Borotín, Chotoviny a Ratibořské Hory se 
tentokráte konala v Červeném Záhoří. Za okrsek Borotín odjelo soutěžit pouze družstvo mužů 
z Pikova. Počasí na tento den bylo hlášeno jako nevyzpytatelné, ale naštěstí vydrželo. Přispělo tak 
ke zdárnému průběhu celého sportovního odpoledne. Toto sportovní odpoledne bylo navíc 
ozvláštněno i tím, že probíhal hokejový šampionát a naši hokejisté právě bojovali v semifinále 
s hokejisty Švédska. Pořadatelé z Červeného Záhoří proto neopomenuli instalovat televizi, u které 
všichni přítomní vehementně fandili. I to přispělo k velice dobré atmosféře na této soutěži. 
Jen pro doplnění, hasiči z Pikova ve své kategorii s přehledem vyhráli a zajistili si postup na okresní 
kolo do Soběslavi. 

 

Fotografie SDH Pikov pořízená před požárním útokem.  
Zleva: Pavel Smetana, Jan Vavřík, Lukáš Tejnor, Jaroslav Novák,  
Jan Mazaný, Radek Tejnor, Luboš Tejnor.  
Napravo konečné výsledky soutěže. 
 

Okresní soutěž v Soběslavi 8.6.2024                                                                                    
Na okresní kolo do Soběslavi se sjelo 5 nejlepších družstev z okresu Tábor v kategorii Muži I                     
a 5 nejlepších družstev v kategorii Ženy I. 
Družstvo mužů z Pikova sem nepřijelo s velkými ambicemi, zejména už jen proto, že už netrénuje 
tolik co v minulosti, kdy si za svým cílem šlo velice cílevědomě.  Družstvo si chtělo hlavně poměřit 
síly s nově nastupující mladou generací hasičů, kteří se začínají prosazovat i v jiných pohárových 
soutěžích.  
Průběh soutěže nebyl ideální. Celý velice slunečný den provázely organizační nedostatky a časté 
problémy s časomírou. I naše družstvo však provázely problémy, zejména pak na štafetě 4x100m, 
kdy náš závodník těsně před předávkou dokonce upustil štafetový kolík, který ještě nechtěně 
tretrami rozšlápnul a zcela znehodnotil. Pokus proto nemohl být dokončen a zbytek týmu společně 
s diváky se nestačil divit, co všechno se může ve sportu stát. Naštěstí nás zachránila druhá štafeta, 
která zapsala obstojný čas. Chuť si ovšem družstvo z Pikova zpravilo na útoku, kde v posledních 
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několika letech dominuje.        
Na nástřikových terčích časem 
25,01s urvalo jak vítězství 
v královské disciplíně, tak 
i v celkovém pořadí družstev!  
Nezbývá než všechny fanoušky 
a příznivce požárního sportu 
pozvat na krajskou soutěž, 
která bude tentokráte 
probíhat v Českém Krumlově 
už 15.6.! Pojeďte fandit! 

Luboš Tejnor 
 
 
Fotografie ze Soběslavi. Zleva: Jan Mazaný, Lukáš Tejnor, Jakub Tomeček, Petr Peclinovský, Luboš Tejnor, Jan Vavřík, 
Pavel Smetana, Tomáš Novák, David Jošt. 
 
 

SDH Pikov ve spolupráci s městysem Borotín Vás srdečně zvou na oslavy 120. výročí založení 
hasičského sboru v Pikově. Oslava proběhne 3.8.2024 v Pikově za přítomnosti přátel z Borotína  
na Moravě. Můžete se těšit na netradiční soutěže s hasičskou tématikou. Občerstvení, hudba             
i zábava pro děti bude zajištěna. 
 

SDH Libenice 

Sbor dobrovolných hasičů Libenice s finanční 
podporou městyse Borotín v květnu letošního roku 
doplnil výstroj o deset kompletů pracovních 
stejnokrojů PSII. Ty budou sboru sloužit pro 
prezentaci a plnění poslání spolku při různých akcích 
jako organicační složka, účasti na soutěžích 
požárního sportu či zásazích sboru. 
Martin Pazourek 
 
 

SDH Kamenná Lhota 

Poděkování – Hospoda Na Plevníku v Kamenné 
Lhotě je o jeden obraz bohatší. Paní Božena 
Kabíčková mi ve slabší chvilce nabídla, že namaluje 
obraz pro hospodu v Kamenné Lhotě. Já jsem tomu 
samozřejmě nevěřil, protože jsem nevěděl, jako 
mnoho z Vás, kdo žije mezi námi. Před nedávnem 
paní Kabíčková darovala obraz v Kamenné Lhotě      
a přiložila písemné věnování s vyjádřením 
náklonosti ke Kamenné Lhotě, což je pochopitelné.  
 
Kamenolhotečtí Ti ještě jednou děkují. 

František Král 
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JS HRDINA 

Úspěchy Jezdecké stáje Hrdina – Borotín. 
Letošní Jezdeckou sezonu jsme nastartovali novými jezdci 
vytrvalosti na 20km 7-letou Bělou Hrdinovou a 14 -letou Adélou 
Petrů. 
Na četné výpravě do Dolního Dvořiště 27.4. jsme pozbírali 
umístění jak v Hobby soutěžích 2. a 4. místo, tak i v národních 
soutěžích převážně v Oblastním mistrovství Jihočeské oblasti, 
kde jsme vyběhli dvě 1. místa v kategorii Junior - Antonie 
Hrdinová a Děti - Tereza Čapková. 

V Severočeské Hoštce byla oceněna sezona 2023, kde jsme měli 
úspěšnou Juniorskou Antonii Hrdinovou na 3.místě v žebříčku 
jezdců a také byla odměněna Stříbrným výkonnostním 
odznakem. 

Letošní plány JS Hrdina - Borotín jsou co do reprezentace 
Městyse Borotín rozjeté. Čeká nás příprava na MČR                             
v Nebanicích 27.7.2024, kde budeme bojovat v kategorií Děti      
a Mladší junioři se dvěma zástupci klubu - Terezou Čapkovou      

a Kvidem Hrdinou. Pořádání závodů letos neplánujeme, připravíme závody na příští sezonu.  
Držte nám palce! 

Antonín Hrdina 
  

 

 
POPLATKY za obecní systém odpadového hospodářství 
 

Poplatky za obecní systém odpadového hospodářství (PDO na rok 2024) je možné zaplatit  
u na poště Partner Borotín, hotové na úřadě, popř. bankovním převodem na BÚ městyse: 
0003225301/0100 (do poznámky připište za koho, či za jaký objekt platíte).                   
Splatnost PDO byla do 31.3.2024!!! 
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ODEČTY VODOMĚRŮ 

S blížícím se termínem vyúčtování vodného a stočného za rok 2023/2024 je nutné provést kontrolní 
odečet stavu vodoměrů v domácnostech. Vzhledem k blížícímu se konci odečtového období 
01.08.2023 - 31.07.2024 Vás žádáme o samoodečet vodoměrů a předání požadovaných údajů       
(viz. formulář) do 20. 08. 2024. Rozhodný den pro odečet je 31.07.2024. 

 

Ceny vodného a stočného pro období 01.08.2023-31.12.2023 
Vodné 21,12 Kč/m3 + DPH 12%        Stočné 29,63 Kč/m3 + DPH 12% 
 
Ceny vodného a stočného s platností od 01.01.2024 
Vodné 31,-Kč/m3 + DPH 12%                 Stočné 34,-Kč/m3 + DPH 12% 

 
Samoodečet, možnosti nahlášení stavu na vodoměru: 

 preferujeme - pomocí formuláře na webových stránkách obce:                                                                          

https://www.borotin.cz/mestys/vodovod-a-kanalizace-mestyse/ 

 tabulku (viz. níže) vhoďte do poštovní schránky na radnici, Borotín č.p. 57  

 SMS, WhatsApp na tel.: 734 877 394 

 e-mailem: papezova@borotin.cz 

 
 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
 
 

Jméno majitele nemovitosti:  
Adresa:  

Telefon/email:  
Číslo vodoměru:  

Stav vodoměru:  
Den odečtu:  

 

Pokud neobdržíme požadované údaje v termínu, bude vám vystavena faktura na základě výpočtu 
dle platné legislativy (Vyhláška č. 428/2001 Sb., Příloha č. 12). 

https://www.borotin.cz/mestys/vodovod-a-kanalizace-mestyse/
mailto:papezova@borotin.cz
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ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

Zápis z 11. zasedání 
Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 25. 
dubna 2024 od 19,00 hodin v zasedací síni na radnici 
v Borotíně. 
1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů 
zápisu, program zasedání 
1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů 
zápisu 
Zasedání zahájila a řídila paní Mgr. Lenka Pípalová. 
Zasedání je schopno se usnášet. Je přítomno 
9 zastupitelů (60 % zvolených) a 6 hostů. 
Zapisovatelem byla jmenována paní Markéta 
Vašíčková, ověřovatelkami zápisu byly jmenovány 
Božena Kabíčková a Milena Peterková. 
1.2 Program zasedání 
Předsedající navrhla program 11. zasedání 
zastupitelstva. Vyzvala členy zastupitelstva, aby se 
vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo 
zda navrhují předložený program doplnit či změnit. Bylo 
přistoupeno k hlasování o programu. 
Návrh na usnesení č. 165: Zastupitelstvo schvaluje 
program 11. zasedání zastupitelstva dle návrhu 
předneseného předsedající. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení 
č. 165 bylo schváleno. 
2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 
Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda 
mají k zápisu z minulého jednání zastupitelstva nějaké 
připomínky či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů 
neměl připomínky. 
3. Postup prací na obecních stavbách 
3.1 Intenzifikace a rekonstrukce ČOV 
Zastupitelé vzali na vědomí vyhlášení výběrového řízení 
na zpracovatele projektové dokumentace. 23. 5. 2024 
den otevřených dveří ČOV Malšice. 
K jednání se připojil pan Martin Pazourek. Počet 
přítomných zastupitelů je 10 (67 %), zastupitelstvo je 
usnášeníschopné. 
3.2 Rekonstrukce č. p. 75 
Zastupitelé projednali způsob vytápění, opravu fasády 
a výměnu oken v č. p. 75. 
Možnost dotace z IROP na podporu sociálního bydlení. 
Výměna topení – kotel na tuhá paliva za samostatné 
elektrokotle, výměna oken a dveří, rekuperace 
a zateplení fasády.  
K jednání zastupitelstva se připojila paní Markéta 
Čapková. Počet přítomných zastupitelů je 11 (73 %), 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Návrh na usnesení č. 166: Zastupitelstvo schvaluje 
podání žádosti IROP na budování sociálních bytů           
v č. p. 75. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 166 bylo schváleno. 
3.3 Vytápění č. p. 153 
Zastupitelé vzali na vědomí informace ohledně 
možnosti vytápění MŠ a bytů v č. p. 153. Vzhledem 
k časové i finanční náročnosti bude zachováno centrální 

vytápění automatickým kotlem. Jednotlivá topidla 
budou osazena termoventily a měřiči tepla. Odečty         
a rozpis nákladů pro jednotlivé odběratele lze předat 
odborné firmě. 
3.4 Opravy místních komunikací 
Zastupitelé projednali seznam úseků určených k opravě 
tzv. turbometodou. 
3.5 Rekonstrukce a zateplení č. p. 261 – 263 
Zastupitelé vzali na vědomí posudek technického stavu 
budov 261 – 263. Je třeba provést navrhovaná opatření 
– výměna oken, zateplení fasády a výměna střechy.  
3.6 Sdílená fotovoltaika na obecních budovách 
Zastupitelé vzali na vědomí informace jednání starosty 
a místostarostarostky s firmami, které nabízejí 
fotovoltaiku – veřejné osvětlení, fotovoltaické panely 
na obecních budovách. 
4. Nákup nemovitost 
Zastupitelé vzali na vědomí výsledek jednání 
s majitelem nemovitostí vedených na LV 203 v k. ú. 
Borotín u Tábora. Jedná se o pozemky par. č. st. 133 – 
zastavěná plocha a nádvoří o výměře 397 m2, jehož 
součástí je stavba: Borotín, č. p. 103 a parc. č. 95 - 
zahrada o výměře 401 m2.  Byl zpracován znalecký 
posudek. Tržní hodnota nemovitostí byla po 
zaokrouhlení stanovena na 1.950.000,- Kč. Na základě 
několika jednání byla majitelem nemovitostí navržena 
pro obec kupní cena ve výši 2.300.000,- Kč. 
Návrh na usnesení č. 167: Zastupitelstvo schvaluje 
nákup nemovitostí vedených na LV 203 v k. ú. Borotín  
u Tábora za celkovou cenu 2.300.000,- Kč. Z toho cena 
pozemku je 1.127.000,- Kč a budovy 1.173.000,- Kč. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 zdržel se.      
Usnesení č. 167 bylo schváleno 
Je třeba provést zaměření pozemků u nakoupené 
nemovitosti, která budou využita na vybudování 
chodníku, zpracovat projektovou dokumentaci a zahájit 
přípravné práce pro stavební řízení. VŘ vyhlásí případně 
RM. Zastupitelé projednali možnost podání žádosti         
o dotaci na výstavbu chodníku ze Státního fondu 
dopravní infrastruktury. 
5. Strategický rozvojový plán – aktualizace 
Zastupitelé projednali aktualizaci Strategického 
rozvojového plánu obce. 
Návrh na usnesení č. 168: Zastupitelstvo schvaluje 
aktualizaci Strategického rozvojového plánu obce. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 168 bylo schváleno. 
6. Informace o provozu příspěvkových organizací 
6.1 Sociální služby městyse Borotín 
Zastupitelé vzali na vědomí informace ředitelky SSMB 
paní Pavly Jankové Kohelové o fungování SSMB. 
Návrh na usnesení č. 169: Zastupitelstvo schvaluje 
podání projektové žádosti do IROP na rozvoj Sociálních 
služeb městyse Borotín. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 169 bylo schváleno. 
6.2 Základní škola a Mateřská škola Borotín 
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Zastupitelé vzali na vědomí informace paní Lenky 
Pípalové o výsledku zápisu do 1. třídy, plánovaných 
akcích do konce školního roku a letních prázdninách       
a provozu MŠ v období letních prázdnin. 
7. Návštěva z Borotína na Moravě 
Zastupitelé vzali na vědomí postup příprav návštěvy. 
Žádost o ubytování hostů, diskuse o možných dárcích. 
Program na nedělní dopoledne a návrhy na dárky 
pro hosty a ubytovatele. 
8. Připomínky, diskuse, různé 
8.1 Informace o hospodaření v obecních lesích 
Lesní hospodář pan Antonín Brož informoval 
zastupitele o výsledcích hospodaření v obecních lesích. 
Zastupitelé vzali na vědomí výsledek hospodaření             
a doporučují pokračovat v pěstební, těžební a obchodní 
činnosti ve spolupráci s osvědčenými firmami 
za podmínky jejich finanční 
 konkurenceschopnosti.  
K jednání se připojil Rostislav Janda. Počet přítomných 
zastupitelů je 12 (80 %), zastupitelstvo  
je usnášeníschopné. 
8.2 Věcné břemeno EG.D a.s. -  kabel NN Kamenná 
Lhota 
Zastupitelé projednali smlouvu o zřízení věcného 
břemene. 
Návrh na usnesení č. 170: Zastupitelstvo schvaluje 
znění smlouvy a pověřuje starostu jejím podpisem. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 170 bylo schváleno. 
8.3 Prodej pozemku Zvára 
Návrh na usnesení č. 171: Zastupitelstvo schvaluje 
prodej pozemku dle vyhlášeného záměru a pověřuje 
starostu podpisem kupní smlouvy. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se.   
Usnesení č. 171 bylo schváleno. 

8.4 Pachtovní smlouvy na zahrádky u č. p. 153  
zahrádek u č. p. 153. Po dokončení bude radou městyse 
vyhlášen záměr na pacht pozemků od 1. 6. 2024 po 
dobu nájmu příslušného bytu.  
8.5 Energetická koncepce 
Obec získala podporu na zpracování Energetické 
koncepce obce. Zastupitelé vzali na vědomí vyhlášení 
VŘ na zpracovatele koncepce. O výběru zpracovatele 
koncepce rozhodne RM. 
8.6 Žádost Zdravotní klaun 
Zastupitelé projednali žádost společnosti Zdravotní 
klaun. O příspěvcích z rozpočtu obce bude 
rozhodováno na posledním zasedání zastupitelstva 
roku 2024. 
8.7 Získaná podpora z Jihočeského kraje 
Zastupitelé vzali na vědomí informace o získaných 
finančních prostředcích z rozpočtu Jihočeského kraje. 
8.8 Požadavky Libenických občanů 
Zastupitelé vzali na vědomí plánovaný postup řešení 
žádosti obyvatel Libenic na odstranění některých 
nedostatků: 
- oprava autobusové zastávky – bude provedena 
z rozpočtu obce 
- umístění měřiče rychlosti nebo jiného zpomalovacího 
prostředku 
- rozbité informační tabule budou vyměněny za nové 
8.9 Plánované akce 
Setkání seniorů 21. 5. 2024 ve Spolkovém domě  
v Borotíně 
20 let MAS Krajina srdce 8. 6. 2024 na Barokním dvoře 
Hry bez hranic 22. 6. 2024 v Červeném Újezdě 
 
 
 
 

 
 

ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ v lesích městyse Borotína v roce 2023 

     Městys Borotín hospodaří na 252,46ha vlastních lesních pozemků.Hospodaří podle schváleného 
lesního hospodářského plánu na období od 1.1.2022 do 31.12.2031. Zásoba dřeva k 1.1.2022 
v těchto porostech byla 54 958plm. Maximální výše těžeb za decennium je 19 772plm, tedy 
průměrně ročně 1 977plm.  V roce 2023 bylo vytěženo 1 313,27plm dřevní hmoty, převážně smrku  
a borovice. Jedná se pouze o nahodilou těžbu živelnou a hmyzovou. Přírůstek holin byl 1,39ha. 
Úbytek holin zalesněním byl 2,19ha z toho melioračními a zpevňujícími dřevinami 1,09ha. 
     Dodavatelé prací v pěstební činnosti byly firmy Almea s.r.o., Markovych Group, Botanea s.r.o.                 
a zaměstnanci obce. Dodavatelé převážně těžebních prací byli Pavel Peterka a Vladimír Novotný. Část 
pěstební a těžební činnost zajišťoval Jaroslav Karda mladší. Dřevo bylo prodáváno především firmě 
JK les, s.r.o. /která v době kůrovcové kalamity pomohla nejvíce s odbytem/ za ceny v místě a čase 
obvyklé, a dále obyvatelům obce především na topení. 
Několik důležitých čísel: 

-  příjem za prodané dřevo … 1 384 841,-Kč 
-  náklady za sazenice … 257 145,-Kč 
-  náklady ostatní /těžba, vyvážení, výsadba, likvidace klestu, PHM atd./ … 994 593,-Kč 
-  datace státu na hospodaření v lese … 1 200 000,-Kč 

Zpracovali: Tomáš Pazourek a Antonín Brož 


